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Rada Miejska w Strykowie 

 

 

Protokół nr LV/2022 

z LV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 20 czerwca 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/27513/lv-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-20-czerwca-2022-r-o-godz-900.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa 

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa 

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków 

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków 

5. Pani Dagmara Bauer radca prawny  

 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie obrad LV sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Paweł Kasica. Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

LV sesji. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej 

w Strykowie, co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

https://esesja.tv/transmisja/27513/lv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-20-czerwca-2022-r-o-godz-900.htm
https://esesja.tv/transmisja/27513/lv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-20-czerwca-2022-r-o-godz-900.htm
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Ad. pkt 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie obowiązki sekretarza powierzył 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Andrzejowi Janeczko. 

 

 

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad LV sesji: 

1. Otwarcie obrad LV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy  Stryków za 2021 r. i przeprowadzenie debaty 

nad nim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Strykowa  

(LV_486_2022). 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym 

Gminy Stryków za rok 2021 i  udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tego 

tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2021 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2021 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Nr I/56/2022 z dnia 2 czerwca 2022 r.  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2021 rok, 

d) jawna debata budżetowa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021 

(LV_487_2022). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021 ( LV_488_2022). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lipa obręb Tymianka 

(LV_489_2022). 

11. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad LV sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na LV sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Jarosław Włodarczyk,  

2) Radny Dariusz Dziewulski, 

3) Radny Tadeusz Rosiński. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Stryków za 2021 r. i przeprowadzenie 

debaty nad nim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że w wyznaczonym 

terminie nie wpłynęło żadne zgłoszenie Mieszkańca Gminy Stryków do zabrania głosu 

w debacie nad Raportem o stanie Gminy Stryków za 2021 r. Radni nie zabrali głosu w debacie. 

 

 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Strykowa (LV_486_2022). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr LV/486/2022 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Strykowa 

(LV_486_2022). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

finansowym Gminy Stryków za rok 2021 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2021 rok. 

Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/32/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 16 maja 2022 roku w sprawie 

opinii o sprawozdaniu Burmistrza Strykowa z wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2021 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa. 

 

Pan Damian Perek członek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odczytał Uchwałę 

Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej z dnia 19 maja 2022 r. w sprawie wniosku dotyczącego 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2021. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Nr I/56/2022 z dnia 2 czerwca 2022 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2021 rok. 

Pan Damian Perek członek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odczytał Uchwałę 

Nr I/56/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

2 czerwca 2022 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2021 rok. 

 

d) jawna debata budżetowa. 

 

W debacie głos zabrali: 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

było przedstawiane, omawiane oraz analizowane na Komisjach Rady Miejskiej w Strykowie,  

następnie przybliżył główne założenia i realizację budżetu za 2021 roku. Burmistrz Strykowa 

powiedział, że rok 2021 był rokiem trudnym, w dalszym ciągu utrzymywał się stan pandemii i 

wiele zadań wiązało się z przeciwdziałaniem pandemii. Prognozowane dochody Gminy 

Stryków w 2021 r. przedstawiają się następująco: dochody ogółem: plan - 115.918.302,14 zł, 

wykonanie - 124.615.755,78 zł tj. 107,5 % planu ustalonego przez Radę Miejską w Strykowie. 
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Z kolei prognozowane wydatki: plan - 119.798.354,74 zł, wykonanie - 109.346.827,04 zł, czyli 

91,28 % planu. Burmistrz Strykowa dodał, że na 2021 rok planowane było wzięcie kredytu na 

kwocie 13.000.000,00 zł, jednak kredyt nie został zaciągnięty, ponieważ udało się 

wygospodarować środki: oszczędzaliśmy, szukaliśmy tańszych wykonawców. Staramy się 

oszczędzać, ponieważ przed nami realizacja dużych inwestycji.  

Gmina Stryków otrzymała dotacje na budowę dróg, na budowę sieci wodociągowej, kilka 

milionów dodatkowych środków pozyskaliśmy z środków zewnętrznych, które zostały 

wykorzystane w części w zeszłym roku, pozostała część będzie wykorzystana w 2022 roku 

i w następnym. Burmistrz Strykowa mówił, że Gmina Stryków nadal będzie się dynamicznie 

rozwijać, będziemy pozyskiwać nowych inwestorów zarówno w branży usługowej, 

przemysłowej, jak i w branży budownictwa mieszkaniowego wielorodzinnego. 

 

Radny Marek Gierat pytał o niedokończone inwestycje oraz inwestycje, które zostały 

przeniesione na następny rok i czy wykonawcy są zainteresowani przetargami z poprzedniego 

roku. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego 

podał przykład budowy chodnika w Dobrej przy ulicy Starowiejskiej. W zeszłym roku został 

ogłoszony przetarg, do którego zgłosił się tylko jeden wykonawca. W tym roku zgłosiło się 

kilku wykonawców. Branża budowlana przeżywa problemy w związku z trudnościami 

w uzyskaniu kredytu, ale ceny niektórych materiałów spadają np. cena stali. Ciężko 

przewidzieć sytuację w inwestycjach drogowych, wzrost kosztów szeroko rozumianej ropy 

naftowej, asfalt jest wytwarzany z ropy naftowej oraz koszty transportu. W tym roku występuje 

większe zainteresowanie przetargami niż w zeszłym roku. Podwyżki cen prądu z jakimi mamy 

do czynienia powodują wzrost kosztów utrzymania wszelkiego rodzaju oświetlenia, 

ogrzewania elektrycznego, oczyszczalni ścieków. W tym roku zamontowaliśmy fotowoltaikę 

na oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach, również mamy zamiar zainstalować fotowoltaikę 

na oczyszczalni ścieków w Strykowie w celu pomniejszenia kosztów. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał, czy są problemy ze strony inwestorów z Gminy Stryków 

z terminowym płaceniem podatków. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że firmy raczej nie mają problemów 

z płaceniem podatków, czasami występują nieterminowe wpłaty. Pojawiają się standardowe 

nazwiska, które tego podatku nie płacą oraz opłaty śmieciowej. Znacznie poprawiliśmy 

ściągalność różnego rodzaju podatków, które zgodnie z ustawą mamy obowiązek pobierać. 

 

Na salę obrad przybył radny Jakub Mielczarek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. Oświadczył, 

że w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Radna Anna Ślęzak powiedziała, że czytając uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2021 rok była uwaga dotycząca nieterminowego płacenia rachunków 

za wykonanie inwestycji. Radna zadała pytanie jaka to była przyczyna nieterminowych opłat 

i czy tych odsetek było dużo i czy były nieterminowo płacone rachunki za wykonane usługi. 
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że nie były to faktury, ale zwrot 

zabezpieczenia należytego wykonania umów. Były zwrócone później niż powinny być 

i nie było z tego tytułu odsetek, nie grozi nam dyscyplina finansów publicznych. Nie zdarzały 

się nieterminowo płacone rachunki za wykonane usługi. Walczyliśmy z PGE, ponieważ w kilku 

sytuacjach reklamowaliśmy ich faktury, gdzie później się okazało, że na przykład z faktury 

19.000,00 zł mieliśmy do zapłaty 900,00 zł. Wszystkie faktury i rachunki płacimy w terminie.  

 

Radny Andrzej Janeczko pytał jakie w budżecie są trzy największe dziedziny wydatków 

i na jakim etapie jest budowa Centrum Rozwoju Strykowa. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że zawsze najwięcej wydatków 30% 

budżetu pochłania szeroko rozumiana oświata. Jest to problem od wielu lat, z którym zmaga 

się każda gmina. Wielokrotnie informował, że subwencja od państwa to jest około 47%-50% 

naszych wydatków, czyli pozostałą część dokładamy z budżetu Gminy Stryków po to, żeby 

oświata na naszym terenie była na wysokim poziomie. 

Następnie ochrona środowiska- system odbioru odpadów komunalnych, w dalszej kolejności 

utrzymanie szeroko rozumianej administracji. Odnośnie Centrum Rozwoju Strykowa trwają 

prace nad projektem, oczekujemy złożenia pozwoleń na budowę, tereny zostały odrolnione, 

jest to kolejny etap do złożenia pozwolenia na budowę. Po wakacjach prawdopodobnie 

będziemy rozmawiać o systemie finansowania, ponieważ z własnych środków tego 

nie udźwigniemy i będziemy musieli się posiłkować pieniędzmi zewnętrznymi. 

 

Radny Wincenty Majchrzak zapytał ilu ukraińskich uczniów chodzi do szkół w Gminie 

Stryków i czy możemy liczyć na jakąś rekompensatę z budżetu państwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że dyskusja dotyczy 2021 roku. 

 

Radny Tadeusz Rosiński wyraził swoje zadowolenie ze sprawnie zakończonych inwestycji 

w I etapie i zasugerował szybką realizację kolejnego etapu inwestycji drogowej na terenie 

Smolic. Zaproponował zrealizowanie inwestycji drogowej na ulicy Wypoczynkowej 

w Smolicach.   

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że dokłada wszelkich starań 

do realizacji zadań, wiele z nich udało się zrealizować, inne są w trakcie realizacji. Wykonanie 

inwestycji drogowej na terenie Smolic jest kluczowym przedsięwzięciem. Burmistrz Strykowa 

mówił, że dzieci z Ukrainy uczęszczają do szkół w Gminie Stryków, są dopisywane do SIO 

(System Informacji Oświatowej) i otrzymujemy wsparcie z oświatowej subwencji. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o potrzebie budowy chodnika w miejscowości 

Wola Błędowa w ciągu drogi powiatowej. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że chodnik, którego dotyczy rozmowa 

znajdowałby się w drodze powiatowej więc to najpierw powiat zgierski musi wyrazić chęci, 

zrobić dokumentację, kosztorys, żeby zacząć rozmowy o poniesieniu kosztów przez Gminę 

Stryków.  

 

Radny Karol Sitek pytał, czy jest już planowany termin zakończenia prac nad rozbudową 

obiektu socjalnego na boisku sportowym przy ul. Brzezińskiej, ponieważ termin był 200 dni 

od października i do tej pory nie ma realizacji. 
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że termin został przedłużony, niestety 

wykonawca nie zrealizował zadania. Zostało wysłane pismo, obecnie są naliczane kary 

umowne. Nie jest znany termin faktycznego zakończenia prac. 

 

Radny Andrzej Janeczko pytał, jak stoimy na tle innych miast, miasteczek, jeżeli chodzi 

o wysokość naszego budżetu 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że nie zna odpowiedzi na to pytanie, 

ponieważ są to różne budżety, wielkość dochodów, wielkość wydatków, wielkość miast, liczba 

mieszkańców. Burmistrz dodał, że Instytut Politechniki Wrocławskiej oraz Instytut Komisji 

Finansów Sejmu, podał że jesteśmy na drugim miejscu wśród miast i gmin wiejsko - miejskich 

pod względem jakby realizacji dochodów więc naprawdę nie jesteśmy najbogatszym gminą w 

Polsce, patrząc po dochodach na mieszkańca jesteśmy gdzieś ogólnie w kraju na około 98 - 105 

miejsca. W kategorii gmin wiejskich, wiejsko-miejskich może jesteśmy na 20 - 30 miejscu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zadał pytanie w sprawie 

dochodów. Jak w 2021 roku wyglądał dochód od firm, podatek od nieruchomości, czy został 

zwiększony w porównaniu z 2020 rokiem. Jaki był stan zadłużenia w 2021 roku Gminy 

Stryków. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski powiedział, że dochody od inwestorów wzrosły 

choćby dlatego, że Szanowna Rada podniosła stawkę za metr kwadratowy, więc automatycznie 

te dochody nam wzrosły. Pojawiają się odbiory nowych obiektów, przybywa nam powierzchni 

magazynowej więc te dochody rosną. Burmistrz Strykowa dodał, że ma nadzieję, że w tym roku 

pojawiają się odbiory co najmniej dwóch firm. Rok za rokiem dochody są większe z tego tytułu. 

Zadłużenie w 2021 roku wynosi 8,81 % w stosunku do dochodów ogółem. 

 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021 

(LV_487_2022). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr LV/487/2022 została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021 (LV_487_2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 
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Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2021 ( LV_488_2022). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr LV/488/2022 została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021 ( LV_488_2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lipa obręb 

Tymianka (LV_489_2022). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr LV/489/2022 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lipa obręb Tymianka 

(LV_489_2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ogłosił przerwę w obradach. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady, ponownie sprawdził obecność. Stwierdził, że w posiedzeniu 

wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

 



9 

 

Ad. pkt 11. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił Komisję Uchwał i Wniosków 

o przedstawienie protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 20 czerwca 2022 roku w składzie: 

1) Radny Jarosław Włodarczyk,  

2) Radny Dariusz Dziewulski, 

3) Radny Tadeusz Rosiński. 

na LV sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 12. Zamknięcie obrad LV sesji. 

 
O godzinie 10:33 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia LV sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

Paweł Kasica 

 

 

  

 


